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Framkomlighet för Räddningstjänsten i sommar  

Enkel fråga från Socialdemokraterna till Peter Zethraeus, ordförande i Natur- och trafiknämnden 

Nu går vi in i den ljuva sommartiden med sol och bad. Det blir snabbt fullt både på badstränderna 
och parkeringsplatserna vid dessa. 

Under senare år har det kommit en del rapporter från olika håll i landet att Räddningstjänsten inte 
har kunnat ta sig fram på ett bra, säkert och snabbt sätt vid olika insatser, till exempel vid 
badplatser. Detta beroende på att bilar varit illa parkerade då de ordinarie parkeringsplatserna inte 
räckt till och därmed har Räddningstjänstens framkomlighet försvårats. 

Även i vår kommun har det varit svårt att ta sig fram på grund av att många parkerat utanför de 
ordinarie parkeringsplatserna vid badstränderna när dessa inte har räckt till. Hittills har vad jag vet 
inte någon räddningsinsats hindrats eller försvårats på grund av detta men det är viktigt att 
förebygga att det inte händer. 

 Mot denna bakgrund önskar vi att följande fråga besvaras: 

- Har Nacka kommun inför sommarsäsongen försäkrat sig om att Räddningstjänsten har full 
framkomlighet vid till exempel badplatser och friluftsområden oavsett vilken typ av fordon 
de behöver ta sig fram med? 

 

Majvie Swärd (S) 

 

 

 

 


